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Simon og Marius har meldt fravær.

1 Godkjenninger og valg av referent

1.1 Valg av referent
Sekretær valgt til referent.

1.2 Godkjenning av innkalling
Innkalling godkjent.

1.3 Godkjenning av dagsorden
Dagsorden godkjent.

2 Saksliste

2.1 PopMat – gjennomgang
Dagen før ble det bestilt pizza til rundt 60 personer, og det passet ganske bra med tanke på de 50-60 som dukket
opp. Folk flest var veldig fornøyde med foredraget.

2.2 Emneevalueringer
Et fag har gått under radaren, MAT2700 - Matematisk finans. På grunn av kommunikasjonssvikt ble det ikke
sendt ut noen emneevaluering i dette kurset. Rapportene mottatt ble diskutert muntlig. MEK2200 fikk kun ett
svar, så dette kurset ble ikke evaluert. Det ble en del kluss med lenkene da emnevalueringen ble sendt ut, så
Kristian skal skrive en notis om hvordan man lager og sender en emneevaluering til høsten.

2.3 Bedriftspresentasjoner
2.3.1 BEKK

Bedriftspresentasjonen blir onsdag 15. mars. BEKK har fylt inn RF sitt nettskjema, og RF har sendt over
kontrakt. Vi kan begynne å rigge fra 15.40. Fagutvalget ønsker minst 10 plakater som reklame for arrangementet.

2.3.2 SSB

Bedriftspresentasjonen blir utsatt, siden SSB ikke kunne noe annet tidspunkt enn 10-15 den 15. februar. Deres
neste forslag var da 15. mars som krasjer med BEKK sin presentasjon. Eva skal sende et nytt forslag om å ha
presentasjonen en gang de to siste ukene før påsken.



2.3.3 netcompany

netcompany er interessert i å ha en bedriftspresentasjon for matematikk- og fysikkstudenter, de skulle komme
tilbake til oss når de har lagt vårplanene sine.

2.4 Hyttetur
Instituttet er innstilt på å støtte med inntil 10.000 kroner for en hyttetur. Marius foreslår to tidspunkt for turen.
Det blir isåfall fredag til lørdag enten 3.-4. mars, eller 17.-18. mars. Fagutvalget bestemmer seg tentativt for at
turen blir 3.-4. mars.

2.5 Rektorvalg
MNSU har et ønske om at flest mulig studenter skal stemme i valget, og de ønsker å foreslå en kandidat slik
at det skal bli enklere for studentene å stemme. Store deler av fagutvalget synes at det er vanskelig å skille
mellom de ulike kandidatene. Matematisk fagutvalg bestemmer seg for at vi oppfordrer alle studenter til å
stemme i rektorvalget, men stiller seg negative til å støtte en kandidat per dags dato, siden vi ikke har noen klar
oppfatning om hvilken kandidat som passer best i rollen.

2.6 Digitale- vs. papir-kompendier
MNSU ønsker å oppfordre til bruk av digitale kompendier, og vil anbefale studenter å betale for å få printet ut
og bundet inn kompendier på reprosentralen dersom de ønsker en papirkopi. Fagutvalget stiller seg bak dette.

2.7 Møter siden sist
2.7.1 MNSU 23.01.17

Se saker ovenfor og nedenfor.

2.7.2 Instituttstyremøte 26.01.17

Det ble ansatt en ny førsteamanuensis innenfor kompleks analyse, og den nye instituttlederen mottok de samme
fullmaktene som tidligere instituttleder hadde.

2.8 Neste MFU-møte
Neste møte blir satt til å være torsdag 23. februar, klokken 16.15 i møterommet i 11. etasje.

3 Eventuelt

3.1 Lesesalsplasser
Søren har fått svar fra den ansvarlige på fakultetet på mail om at det ikke er satt av lesesalsplasser til
masterstudenter under ombyggingen, men påpeker at man kan benytte seg av de ulike læringssentrene på
fakultetet. Søren har også sendt en mail til ILOS, som forklarte at de fikk dele noen lesesalsplasser med IKOS
da de hadde ombygging av sitt institutt. Dette var riktignok ikke faste plasser, og begge instituttene er mindre
enn MI. Planen foreløpig er å sende mail og høre om det er kapasitet hos IFI og Fysisk institutt, samt høre om
MNSU kan ta det opp i et møte. Ellers går det rykter om at det er en del plass i store fysiske lesesal, så det
er eventuelt et sted fagutvalget kan anbefale studenter å gå. Lesesalsplassene for våren er fordelt, og ca. 12-13
stykker fikk ikke plass.



3.2 Omstrukturering
Det skjer en omstrukturering av instituttets styrer, råd og utvalg, og planen er at det blant annet skal bli ett
bachelorråd (i stedet for ett MIT-råd og ett MAEC-råd), og et masterråd. I tillegg blir det et studieutvalg, som
alle andre styrer og råd skal ligge under. Fagutvalget regner med at vi blir bedre informert etterhvert i prosessen.

3.3 Godkjenning av ekstern utdanning
Når man skal på utveksling må man få forhåndsgodkjenning av emnene man skal ta i utlandet, og MNSU har
fått en klage der Matematisk institutt har mottatt en forespørsel i desember, og ikke behandlet den før i februar.
Det hadde den følgen at studenten det gjaldt ikke fikk nok studiepoeng dette semesteret. Paul skal følge opp
denne saken.

3.4 Fordeling av lesesalsplasser
Administrasjonen ønsker at vi skal gjøre en presisjon i fordelingen av lesesalsplasser. Endringene består i at det
istedet for ”Masterstudenter” skal stå ”Masterstudenter tatt opp ved et masterprogram på Matematisk institutt”.
Tilsvarende endring ble foreslått for Bachelorstudenter. Fagutvalget vedtar endringen.
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